
 
 

2022-04-07 
 

Styrelsemöte 
 

 
 
Närvarande: Anders Glemfelt, Gunnar Andreasson, Sauli Hakkarainen, Bo Melvås, Caroline 

Mollmyr, Linda Claesson, Mathias Lennartsson,  
 
1. Mötet öppnas 

• Caroline öppnar mötet och hälsar alla välkomna.  
 

2. Föregående protokoll 

• Kvarstående flyttas över till nästa möte då fokus främst är på årsmötet.  
 

3. Ekonomi 

• Ny revisionsbyrå aktiverad. Tidigare revisionsbyrå kvarstår tills efter deklaration.  

• Rapportering efter Stone Castle Cup, var inte så bra skött efter uthyrningen. Beslut att 
fakturera för det extrastäd som krävdes.  

• Vi har nu satt in de medel som ska vara i fonderna.  
 

4. Uthyrning och arrangemang 

• Genomgång och uppdatering av hyresvillkor kommer göras.  

 
5. Gymmet 

• Önskemål från gymmare har inkommit kring utrustning 
Korta gummiband – köps in 
Band med handtag – undersöks inför eventuellt beslut 
Kortare rep till multimaskin – köps in 
Ny tyngdboll (medicinboll) 3 kg (spricka i den nuvarande) – köps in 
En tyngre tyngdboll (medicinboll) – köps in 
Avskärmningsskärmar bakom löpbanden – ej aktuellt 

 
6. Pumphuset 

• Förfrågan om reservkraftsbytare till pumphuset; 
Tanken är att man kan köra pumpen med elverk och förse Borgstena med vatten, om både el 

och vatten är utslaget. Trolig investering på ca. 6–7000 kr. Allhallen har idag ett elverk som 

klarar viss kapacitet, bör testas igen så att det fortsatt fungerar. Bör även kolla upp om den 

bara täcker fibern eller även hallen.  

Bosse kommer undersöka med elektriker vad vi har och vad som krävs för att få i gång 

funktionen. Bör även undersöka så att det räcker både för vatten, visst ljus samt eventuellt 

värme i hallen.  

7. Övriga frågor  

• Årsmöte  
- Vi behöver försöka få till en ny valberedning.  



- Vi förbereder de dokument som ska vara med på årsmötet.  
- Styrelsens förslag: Undersöka möjlighet att säkerställa vatten i Allhallen för samhället vid 

längre elavbrott. Eventuell bonus för ideellt arbete till medlemsföreningarna. Diskussion 
förs kring förslagen och Anders får i uppdrag att förtydliga till årsmötet.   

• Laddstationern är nu aktiverade och appen fungerar.  
• Storstädning har genomförts under våren av Hembygdsföreningen.  
• Termostat i omklädningsrum är trasigt, kommer kollas över och vid behov byta ut.  
• En cirkulationspump har gått sönder och blivit utbytt. Den andra är också ganska dålig och 

bör bytas ut. Beslut att den ska bytas ut snarast.  
 

8. Nästa möte 
17.45 inför årsmötet 
Konstituerande styrelsemöte efter årsmötet 2022-04-20. 

 

 

 

 

 


